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УТВЪРЖДАВАМ/ ОДОБРЯВАМ! 
ОБЛАСТЕН УПРАВИТЕЛ: ( П ) 
   /МИРОСЛАВ ПЕТРОВ/ 

 
ПРОТОКОЛ № 4 

от заседание на Областната комисия по транспорт 
Днес, 25.06.2020г., от 11:00 часа, в Зала „Плевен” на Областна 

администрация-Плевен, се проведе заседание на Областната комисия по 
транспорт.   
На заседанието присъстват: 
ПРЕДСЕДАТЕЛ: Д-р Красимир Трифонов – Заместник областен управител; 
СЕКРЕТАР: арх. Трифон Иванов – Директор на дирекция „АКРРДС“; 
ЧЛЕНОВЕ: 

1. Пламен Топалски – Главен юрисконсулт, ОА–Плевен; 
2. Инж. Иванка Върбенова – Областно пътно управление – Плевен; 
3. Александър Миндизов – Община Гулянци; 
4. Ана Цветкова – Община Искър; 
5. Илко Лукаов Островски – Община Кнежа; 
6. Кольо Домеников – Община Левски; 
7. Наташа Борова – Община Плевен; 
8. Илиян Банчев – Община Червен бряг; 
9. Палушка Георгиева – БСАП – Плевен. 
Д-р Красимир Трифонов: Уважаеми колеги на заседанието присъстват  11 

(единадесет) от всички 19 (деветнадесет) членове  на Комисията. Има кворум, 
заседанието е редовно и може да бъде проведено.  

Предложен е следния дневен ред: 
1. Предложение от кмета на община Плевен г-н Георг Спартански с вх. рег. 

№ТУ-06-5-(4)/23.04.2020г., за извършване на промени в маршрутно разписание 
№ 1058  по автобусна линия „Плевен – Гулянци – Гиген”, изразяваща се в часа 
на тръгване от с.Гиген – от 06:40ч., да стане на 06:30ч.; 

2. Предложение от кмета на община Плевен г-н Георг Спартански с вх. 
рег.№ №ТУ-06-5-(4)/23.04.2020г., за отпадане на спирка в с.Крета по 
маршрутни разписания - № 1056, №1057, № 1058; 

3. Други. 
Съгласно чл.6а, ал.2, т.4 от Наредба №2 на съгласуване подлежат 

предложенията за промени в началните часове на тръгване от спирките, а 
съгласно чл.11 предложенията за промени в маршрутните разписания от 
областните схеми се обсъждат в комисия, определена от областния управител. 

По т. 1 от Дневния ред: 
Ал. Миндизов: От името на Община Гулянци, като заинтересована 

страна, по тези промени сме изразили мнението си, че не сме съгласни с 
отпадането на спирката по маршрутното разписание и не сме го съгласували. 
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Двете предложения за промени са свързани – за часа и за отпадането на 
спирката в с.Крета. Става дума за едно маршрутно разписание – МР № 1058, 
така съм получил материалите. 

Д-р Трифонов: Сега обсъждаме промяната в часа на тръгване.  
Ал. Миндизов: Двата въпроса са свързани. 
Д-р Трифонов: До колкото знам по материалите става дума за три 

маршрутни разписания. Нека г-н Пламен Топалски, главен юрисконсулт в ОА-
Плевен, да разясни. 

Пл.Топалски: В поканата за днешното заседание сме разпратили всички 
материали, включително писмото на Кмета на Община Плевен и трите проекта 
на маршрутни разписания, също и в писмото на Кмета на Община Гулянци се 
говори за три маршрутни разписания. Дори да има някакво разминаване, ясно е, 
че става дума за трите разписания, такова е становището на Община Плевен, а 
също и на Община Гулянци. Всички членове на комисията сте получили копие 
от материалите и следва да сте се запознати, че става дума за три маршрутни 
разписания – МР 1056, 1057, 1058. 

П. Георгиева: Искам да взема думата. По двете точки заедно – първо 
съгласна съм, че този час на тръгване - няма проблем да бъде променен. По 
втора точка трябва да си кажем честно – няма пътници. Склонна съм да смятам, 
че следва да отпадне спирката в с.Крета. Денем седем курса минават през 
с.Крета. Видно е от справката с протоколите, че има по 12-15, 16 пътника за 
целия месец. Искаме ли, нужно ли е да минават още три? 

Ал. Миндизов: Считам, че съгласуването е необходимо от страна на 
общините. 

П.Георгиева: Съгласно чл.11, ал.2 от Наредбата – споровете се решават от 
Областния управител, за това сме се събрали тук. 

Д-р Трифонов: Трябва да преценим ситуацията и да се вземе решение по 
целесъобразност. 

Н. Борова: От Община Плевен искам да направя няколко уточнения. Ние 
държим да се запазят тези маршрутни разписания. Предложенията към 
комисията са на Кмета на Община Плевен, но реално тези промени са 
предизвикани по искане на превозвача, и във връзка с желанието на граждани 
на община Гулянци, който той ежедневно обслужва. Те недоволстват, защото 
тези курсове им служат да идват на работа. Бавят се ненужно за влизането и 
излизането в и от с.Крета, а там няма пътници. Никой превозвач няма да 
отказва да пътува до спирки, ако има пътници там. 

Д-р Трифонов: Трябва да съобразим интересите и на превозвачите и на 
останалите пътуващи. Подлагаме на гласуване двете предложения отделно. 
Подлагам на гласуване предложението по т.1.: за извършване на промени в 
маршрутно разписание № 1058  по автобусна линия „Плевен – Гулянци – 
Гиген”, изразяваща се в часа на тръгване от с.Гиген – от 06:40ч., да стане на 
06:30ч. 

 След проведеното гласуване с 10/десет/ гласа ЗА, без против и 1 /един/ 
въздържал се Комисията взе следното решение: 
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РЕШЕНИЕ №1: 
1.Приема предложението за промяна в маршрутно разписание №1058 по 

автобусна линия „Плевен – Гулянци – Гиген”, така както е предложено от 
Община Плевен,  а именно: Часът на тръгване от с. Гиген става 06,30ч. 

 
По т. 2 от Дневния ред: 
Д-р Трифонов: Подлагам на гласуване предложението по т.2.: за отпадане 

на спирка в с.Крета по маршрутни разписания - № 1056, №1057, № 1058. 
 
След проведените разисквания с 8 гласа ЗА, 1 /един/ против и 2 /двама/ 

въздържали се комисията взе следното решение: 
РЕШЕНИЕ №2: 

2. Приема предложението да отпадне спирката в с.Крета в МР №1056; 
№1057; №1058. 

 
По т. 3 от Дневния ред: 
Пл. Топалски: Уважаеми членове на Комисията, постъпило е писмо от БДЖ, 

в което се съобщава, че на интернет страницата им е публикуван проект на 
разписание, което ще е в сила от следващата 2021г. Моля Ви, да се запознаете с 
него и при нужда да се направят съответните предвиждания за промени в 
транспортните схеми в синхрон с движението на влаковете. 

П.Георгиева: Община Пордим имаха желание да се добави спирка на гара 
Пордим, може би е добре да се информира общината за това. 

Д-р Трифонов: Нека бъдат уведомени всички заинтересовани за новото 
разписание на БДЖ. Ако няма други въпроси, можем да приключим заседанието. 

 
Заседанието на комисията приключи в 11:43 ч. поради изчерпване на 

дневния ред. 
Неразделна част от настоящия протокол е присъственият списък с имената 

и подписите на членовете на комисията, както и материалите, разисквани на 
заседанието. 

 
 
 

Д-р Красимир Трифонов    (П) 
Председател на ОКТ 

 
арх. Трифон Иванов     (П) 
      Секретар на ОКТ 
 
Пламен Топалски     (П) 
      Член на ОКТ 


